
Den Konservative Vælgerforening Aalborg 

Bestyrelsesmøde – referat 

 

      

Tid og Sted:  

20-06-2024, kl. 19:00-21:00 – Boxit Flexoffice, Østre Allé 102, 9000 Aalborg 

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Peter Brix (formand), Michael Thorvig (næstformand), Pia Wagner Thiessen, Lene Burchardt, 

Line Rishøj, Søren Faurholt 

Suppleanter uden stemmeret: René Flou Nielsen 

KU-repræsentant med stemmeret: Jeppe Kousgaard Jacobsen 

Afbud: Christian Strier Nyholm Jacobsen, Thomas Hust   

 

Dagsorden:  

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen fik tilføjet et nyt punkt 3 ”Indstilling landsråd 2024”, og punkterne 3 – 7 blev alle rykket 

et punkt ned i dagsordenen. 

 

2. Orienteringer fra: 

a. Formanden 

Information om den nye rådmandspost, som Vibeke Gamst har fået. 

Medlemstal: Uændret, der har været en afgang på 3 og en tilgang på 3. 

I storkredsen har der været debat om CO2-afgiften efter Mona har været i Politiken. 

Bestyrelsen bakker op om Mona Juhls holdning og tilgang, hvilket vi gerne vil tilkendegive 

overfor storkredsen. Bestyrelsens medlemmer kan sende stikord til Peter, der samler det 

hele i et dokument og sender til Line, som efterfølgende gennemarbejder det. 

 

b. KU 

Der blev kvitteret for godt samarbejde under valgkampen. 

Der er sommerfest fredag den 28. Storkredsen har finansieret maden. Rene Flou giver to 

kasser øl til festen. 

På tirsdag afholdes generalforsamling med konservative studerende. 

 

c. Kasserer   

Intet pga. afbud fra kassereren 

 

 

3. Indstilling landsråd 2024 

Forslag fra Lene Burchardt om et forslag til landsråd vedr. at friskoler ikke selv vælger, hvem der 

fører tilsyn med skolerne, men gør det til en kommunal opgave på samme måde, som det er på 

børnehaveområdet. 

Der er opbakning til forslaget fra den samlede bestyrelse.  

Lene formulerer et udkast til forslaget som Peter hjælper med formalia på. 

 



4. Evaluering EP24 

Der var 40 – 50 frivillige involveret i valgkampen. Samlet set nåede vi langt mere end de opstillede 

mål mht. både plakatopsætning og pjeceuddeling. Målet om 20 gadeaktioner blev nået. 

 

Slutarrangementet var en stor succes, og der kom medlemmer, som ikek tidligere har deltaget i 

arrangementer. 

 

Til næste valgkamp vil vi gerne have en mere fast og organiseret struktur, herunder afholde digitale 

statusmøder en gang ugentligt. Vi kan forbedre os på kommunikationsdelen, bl.a. i forhold til 

kommunikationsplatforme. 

 

Lene kontakter Aalborg kommune i forhold til at få tilskud til lokaleleje, så vi kan leje os ind i 

lokalerne v. Lene. 

 

Vi kan overveje at lave en organisering, hvor vi giver mandater til forskellige opgaver til 

enkeltpersoner udover en kampagneleder. 

 

 

5. Køreplan KV25/RV25 

Peter og Michael sætter sig sammen og lavet et udspil til en plan, som kvalificeres på næste 

bestyrelsesmøde. Vi arbejder på en præsentation af kandidaterne et år før valget skal afholdes. 

 

 

6. Køreplan FV2x 

Peter og Michael sætter sig sammen og lavet et udspil til en plan, som kvalificeres på næste 

bestyrelsesmøde.  

 

 

7. Boost sociale medier 

Intet til referat 

 

 

8. Eventuelt  

Peter har fået kontaktoplysninger på Per Stig Møller. Der kan evt. laves et fællesarrangement 

sammen med IDA og evt. FOF. Vi kan evt. bruge FOF lidt mere. Pia kontakter IDA. 

 

Mikkel Vest vil gerne stå for et madlavningsarrangement. 

 

Næste møde er tirsdag den 6. august kl. 19 – 21. 


